
Део: Имал съм късмет и съм благодарен за всичко - Фортисимо – това е лично!

От Нели Русева
Ср., 21 Януари 2015 18:16

Сигурна съм, че повечето от вас не знаят кой е Деян Геодаров ;). Обаче всички знаят
кой е Деян Геодаров Славчев – 
Део 
;). Сигурна съм, че повечето от българите, които познават Део от екрана на
телевизията, го харесват. Сигурна съм и в това, че повечето от майките искат
момчетата им да приличат на него.

      

И аз го харесвам и аз искам моето момче да порасне и да е като Део. Да е толкова
добронамерен, усмихнат и добър, добър, много добър мъж!

  

Искаше ми се да започна годината си тук, на страниците на Фортисимо с нещо
положително, например, интервю с точно такъв човек. Много се зарадвах, когато Део
ми каза „да” и отговори на всичките ми въпроси… Ето какво си позволих да го питам:

  

Нели: Здравей, Део, порасна ли вече? Задавам въпроса и сериозно, и шеговито ;).

  

Део: Съмнявам се. Никакво развитие не усещам, каквото беше положението на 15, в
момента е същото. Само тялото ми е остаряло. Сериозно и шеговито отговарям.

  

  

Нели: Младолик си, имаш вид на хлапак, на какво се дължи това?
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Део: Благодаря! На близо 40 съм вече. Двете ми баби, едната на 83, другата на 89, да
са ми живи и здрави, са в перфектна кондиция. Може би е ген. Тичам всеки ден между 4
и 10 км. Почти спрях да пия, следя какво ям. Малко ям. Медитирам всеки ден по 20 мин.
:)

  

Нели: Какво научи най-добре през годините?

  

Део: Мисля, че научих, че животът никога няма да ме спре да ме изненадва и, че ще се
постарая никога да нямам отегчения поглед на средно интелигентен човек, който мисли,
че е видял всичко.

  

Нели: Основно с какво се занимаваш сега: телевизия, радио, музика, кино, театър?

  

  

Део: Музика и водене на събития. Благодарение на тези две неща успявам да си
плащам сметките.

  

Нели: Какво ти донесе началото на Новата година?

  

Део: Донесе ми едно хубаво семейно събиране. Водих програмата на площада във
Варна и после се събрахме в пълен семеен състав в дома на майка ми в Кранево.

  

Нели: От всичките интересни неща, с които си се занимавал през годините, кое би
повторил отново? :)
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Део: Работата в киното е нещо уникално.

  

Нели: Имаш вид на открит и изключително добронамерен човек. Това носи ли ти
позитиви или те прави уязвим?

  

Део: Надявам се, че съм такъв. Няма какво да крия. Не съм убил или откраднал. Имал
съм късмет и съм благодарен за всичко, което ми се случва. Бил съм на невероятни
места и се познавам с невероятни личности, които изненадващо за мен, знаят кой съм и
ме обичат и уважават. Въпреки липсата на анонимност, което се оказва нещо наистина
важно, за да може да си почине човек, позитивите са повече, поне аз така го усещам
сега.

  

Нели: Плачеш ли?

  

Део: Да.

  

Нели: Бориш ли се с демони или си успокоен и смирен?

  

Део: От две години открих медитацията и си имам вече едно много сериозно оръжие
срещу демони и стрес. Практикувам я всеки ден и все по-рядко си изпускам нервите.
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  Нели: Кажи нещо за дрогата. Публична тайна е, че си имал проблеми. Как приключи стова, дай съвет на младите хора, които се борят с нея или все още не са опитвали?  Део: Не бих казал, че е тайна. Смятам, че е добре човек да казва през какво е преминали как се е развил. Далече съм от идеята, че ще повлияя на някой да взима или да невзима наркотици. Всеки си знае най-добре. Аз го казвам за себе си. Да си знам къдесъм бил. Десет години съм живял в сън, не знам как съм си вършил работата въобще,представям си ако не бях взимал - къде щях да бъда сега и колко пари щях да съмспестил.  Отказването е процес и дълъг, и не чак толкова – 66 дни, според статистиката.Най-трудно е да се отделиш от средата си и да загубиш голяма част от "близките" сихора. Да спреш да им вдигаш в три през нощта. После много спорт, книги и усмивки инещата се нареждат.  

  Нели: Подкрепя ли те семейството ти във всичките ти щуротии?  Део: Напълно!  Нели: Как така си брат на наследница на руски граф? ;)  Део: Вторият ми баща, Серьожа, който ме е отгледал е руснак и по тази линия. :)  Нели: Део, защо те харесват хората?  Део: Не знам. Явно са доста объркани. :)  Нели: Къде се чувстваш себе си, просто Деян – на някое специално място, в чужбина…?  Део: Остров Лимнос, Гърция.  

  Нели: Всъщност има ли някой, който да те нарича „Деяне”?  Део: Не. :)  Нели: Какво лекува разбито сърце – музика, танци, работа? Ти как лекуваш твоето?  Део: Всичко от изброените неща, плюс времето:)  Нели: Има ли нещо от миналото, което да ти липсва: място, чувство, време, човек?  Део: Наливната боза и апартамента на баба ми Даша на ул. "Калиманци" 9.  Нели: Любов от пръв поглед ли беше срещата ти с Мариана?  Део: При мен – да!  

  Нели: Живеете заедно, кой е „шефът” в къщи?:)  Део: Тя.  Нели: Много хубава, много интересна двойка сте. Ще има ли „нещо по средата забаланс”? ;).  Део: Надявам се.  Два въпроса от осемгодишния ми син, който много те харесва:  Сами: Какъв си мечтаеше да станеш като беше дете?  Део: Боклукчия, моторист и космонавт.  Сами: Кой те научи да танцуваш хип-хоп?:)  Део: Бях част от една хип-хоп група АVI MC и там се научих. :)  

  Нели: Сигурно често те питат, но как попадна в телевизията?  Део: Бях барман в заведението, в което се проведе кастинга за предаването, и решихада пробват и мен. Късмет.  Нели: Магия ли е телевизията, имаш ли желание отново да правиш предаване?  Део: Мисля, че за мен е занаят. Бих приел работа с удоволствие. Надявам се скоро дасе случи.  Нели: Участвал си в два реалити формата, би ли участвал отново?  Део: Приемам го като работа. Да, бих участвал.  Нели: Защо българската музика не може да пробие на запад? Какво ни липсва?  Део: Липсва ни голяма мейджър компания в България. В Румъния си имат"Юнивърсъл". Талантливи изпълнители има и те вече имат такъв успех тук, че пробивспоред мен не им трябва.  

  Нели: Къде е сега Лорис („ Бунтът на L ”)? Ако не е скочил от скалата, къде би билсега?  Део: Отговаря на въпроси за "Фортисимо" :)  Нели: Пожелай си нещо за финал! И на слушателите ни също…  Део: Да са здрави и да не се предават!
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https://www.youtube.com/watch?v=HmicdEA8ZOw

